
REFERAT AF PLOVEUDVALG MØDE DEN 22-10-2023 PÅ HØNG LANDBRUGSSKOLE. 

Deltager. 

Henrik Mikkelsen DKS 

Jens Juul HKR. 

Holger Jørgensen BKS. 

Niels Peter Hansen FSK. 

Erling Larsen MKS. 

Bent Hoffman SKS. 

Punkt 1. 

Genoptagelse af nordisk mesterskab i pløjning. 

Vi ville gerne prøve at få det nordiske mesterskab i gang igen nu når vi også kan prøve At få Finland 

med.  

Problemet er bare at Sverige er ikke så gode til at komme ud hjemme fra. Så det bliver ikke det store 

ryk ind men bare vi kan få 5 mere deltager så er det også ok.  

Erling Larsen vil prøve at etablere en skyp møde med de indplacerede lande for at høre deres  

mening og få et nyt sammen arbejde etableret.  

SKS vil gerne lave DM. og NM. I 2025 og de melder tilbage senest den 18-11-2023 med de steder som 

de mener der kunne laves sådan et stævne.  

Punkt 2  

Evaluvering af DM 2023 

Der manglede info til ploverne om hvordan dommerne så det an så som, hvad tid er der sat af til at 

plove stykket osv. Der manglede virkelig noget info fra stævnelederen, så man ikke får info drypvis og 

det ikke skal gå fra mund til mund ploverne imellem. 

 Også var det virkelig noget rod at man over middag korte tiden af også lige pluslig får man ekstra tid 

( der må holdes en linie i hvordan alle gør) 

Det hjælper heller ikke at vi i udvalget bliver enig om at speaker godt må oplyse placeringen når 

sammenkastet er lavet over middag for publikums skyld også får alle pløjer det at vide før vi starter 

over middag.  

Der manglede også lidt konsekvens fra overdommerne da et spand heste tog et par volder over en 

nabos sammenkast efter en knækket krydsline.  

Ellers så var pløje felt og opstaldning af både hest og mennesker rigtig inne samt rigtig inn forplejning. 

Mange tak til høng landbrugsskole for at vi måtte være ved jer.   

Erling Larsen mener at vi ikke skal måle brede mere, da det er for stor version i hvordan den bliver 

målt.  

Det mener vi ikke i ploveudvalget er nødvendig at bortskaffe.  



 

 


